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Przedmiot: Zboże z Ukrainy

W związku z pojawiającymi się w mediach doniesieniami dotyczącymi trafiania na unijny rynek zboża 
z Ukrainy, które nie spełnia norm, proszę o wyjaśnienie następujących kwestii:

1. W jaki sposób zboże sklasyfikowane jako techniczne, znalazło się w produktach spożywczych? 
Czy Komisja prowadzi dochodzenie w tej sprawie?

2. Czy w kontekście zagrożenia dla stabilności unijnej produkcji i sprzedaży zboża KE rozważa 
ponowne wprowadzenie ceł na produkty rolne i w jaki sposób KE zamierza wesprzeć rolników 
dotkniętych gwałtownym spadkiem cen zboża?

3. Czy sytuacja trafiania na unijny rynek produktów gorszej jakość z Ukrainy dotyczy tylko zboża? 
W doniesieniach medialnych mówi się również o drobiu i innych produktach. Czy KE ma wiedzę 
na ten temat?
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